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Voorwoord

Beste ismi,

Met gepaste trots presenteren wij bij deze het beleidsplan van het XXIVe bestuur der
studievereniging ismus voor het aankomende jaar. Wij kijken uit naar een prachtig jaar vol
met gezelligheid, traditie en toch ook vernieuwing. Wij zijn blij dat we voort kunnen bouwen
op een goede basis en hopen komend jaar ons steentje bij te dragen aan deze vereniging.

In dit beleidsplan beschrijven wij als bestuur ons beleid voor aankomend jaar. We
bespreken onze visie, lichten ons ledenbeleid toe, wijden woorden aan ons promotiebeleid,
nemen het commissiebeleid en de veranderingen van de commissies door, hebben het over
de samenwerkingsverbanden en beschrijven tenslotte het acquisitiebeleid. Daarnaast heeft
onze penningmeester ook een begroting opgesteld die ons beleidsplan van financiële
dekking voorziet.

We hopen dat jullie ons willen vergezellen in deze wervelstorm. Wij zijn al helemaal klaar
voor de start van het komende jaar.

Met vriendelijke groet,

Het XXIVe bestuur der studievereniging ismus,

Florine Oosterveer Voorzitter

Laury Linders Secretaris

Stijn Gijsbers Penningmeester

Lucas van Wesel Commissaris externe betrekkingen

Quinten Kusters Commissaris interne betrekkingen
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Visie van het bestuur

Nadat het vorige bestuur met jullie op treinreis is gegaan, willen wij jullie meenemen in de
belangrijkste wedstrijd van onze studententijd en hopen wij dat jullie net als wij klaar zijn voor
de start. Dit jaar zal de focus van het bestuur liggen op continuïteit, toegankelijkheid van de
vereniging en tenslotte verbinding.

Een bestuur zetelt voor maar één jaar, maar de plannen die gemaakt worden, strekken zich
soms over meerdere jaren uit. Echter gebeurt het regelmatig dat deze ingezette plannen op de
achtergrond terechtkomen wanneer er een nieuw bestuur, met nieuwe plannen, wordt
verkozen. Het bestuur is van mening dat er meer continuïteit moet komen met betrekking tot
het beleid en binnen de vereniging in het algemeen. Om ervoor te zorgen dat dit gebeurt is
onder andere gekozen voor het overnemen van een van de speerpunten van vorig jaar, zijnde
toegankelijkheid. Het verbeteren van de toegankelijkheid is immers niet iets wat binnen een
jaar geregeld kan worden. In kader hiervoor kan er eventueel gekeken worden naar een
meerjarenplan om de continuïteit voort te zetten en de speerpunten uit te breiden over de
jaren. Echter zal dit in handen komen te liggen van het volgende bestuur, maar het bestuur zal
de basis hiervoor neerleggen.

Het bestuur heeft daarnaast besloten dat de stamkroeg ook aankomend jaar Tappers zal zijn.
Het is immers, in de ogen van het bestuur, voor zowel de vereniging als de stamkroeg zelf
beter om een langere samenwerking aan te gaan. Dat zorgt ervoor dat leden bekender worden
met de stamkroeg, wat zowel zorgt voor leukere activiteiten als voor een kans op het verhogen
van de acquisitie. Daarnaast heeft het bestuur ervoor gekozen om op het gebied van de
hoofdpartners in te zetten op behoud van de huidige hoofdpartners voordat er gekeken wordt
naar eventuele nieuwe partners. Ook dit is gedaan om te zorgen voor meer continuïteit; een
langere samenwerking is beter voor de vereniging.

De leden van ismus zijn natuurlijk het belangrijkste voor onze vereniging en ondanks dat we al
laagdrempelig zijn, wil het bestuur komend jaar de toegankelijkheid nog verder vergroten.
Eerstejaars kunnen een studievereniging vaak als minder toegankelijk ervaren. Hierdoor ligt
de drempel hoger om deel te nemen aan activiteiten of om de ismuskamer te bezoeken.

Om deze eerstejaars toch makkelijker kennis te laten maken met de vereniging en deze
drempel te verlagen wil het bestuur gedurende het eerste blok een eerstejaarsuurtje instellen.
Dit zal in de eerste helft pauze zijn op maandag. Gedurende deze pauze zal er op de kamer
een activiteit georganiseerd worden waarbij de eerstejaars kennis kunnen maken met zowel
de vereniging als de andere eerstejaars. Tijdens deze activiteit zal de kamer exclusief voor
eerstejaars open zijn, maar in de tweede helft van de pauze blijft het voor andere ismi mogelijk
naar de kamer te komen om bij te praten of te genieten van een kop koffie of thee. Het bestuur
hoopt door dit in te voeren de eerstejaars te laten wennen aan de vereniging waardoor ze zich
later sneller thuis voelen binnen ismus.

Afgelopen jaar is er ingezet op het ten alle tijden aanwezig zijn van een alcoholvrije optie bij
activiteiten waar alcohol genuttigd wordt. Dit is iets wat het bestuur aankomend jaar, onder
andere in het kader van continuïteit, wil doorzetten. Het bestuur heeft het afgelopen jaar
gemerkt dat dit goed is gegaan, maar dat er nog steeds een cultuur heerst waarin alcohol
soms toch nog als de norm wordt gezien. Natuurlijk is het bestuur het ermee eens dat een
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drankje nuttigen tijdens een activiteit mogelijk moet blijven. Echter merkt het bestuur wel dat
de alcoholvrije optie nog niet ten alle tijden als een normale optie gezien wordt. Het bestuur
vindt het extreem belangrijk dat niemand zich op enig moment gepusht mag voelen om te
drinken. Iemand pushen om te drinken past immers niet binnen de sociaal veilige omgeving
die ismus is. Een cultuurverandering is natuurlijk moeilijk om te zetten in beleid, maar het
bestuur hoopt dat deze over de komende jaren toch bewerkstelligd kan worden.

Het bestuur vindt sociale veiligheid belangrijk voor het welbevinden van leden en daarom wil
het bestuur dit jaar meer focus leggen op het contact met de studieadviseur,
vertrouwenspersoon en vertrouwenscontactpersoon, en wil hen meer onder de aandacht van
de leden brengen. Dit zal gebeuren door met name de vertrouwenspersoon en de
studieadviseur komend jaar meerdere keren uit te nodigen op de kamer. Dit zorgt voor een
verbetering van hun zichtbaarheid bij de leden. Daarnaast zal er, wanneer deze is verkozen,
overlegd worden met de vertrouwenscontactpersoon hoe diegene onder de aandacht van de
leden kan worden gebracht. Denk hierbij aan een pagina in de slideshow op het
televisiescherm voor het raam, een ontmoetingsmoment op de kamer of een gepind Instagram
bericht met contactgegevens.

Tenslotte wil het bestuur aankomend jaar inzetten op meer verbinding. Dit wil het bestuur doen
op 3 verschillende niveaus. Ten eerste op verenigingsniveau. Verenigingsniveau houdt in dat
er tussen de leden van de vereniging meer verbinding moet zijn. Onze leden zijn de kern van
onze vereniging en het bestuur vindt het belangrijk dat er een sterke verbinding is tussen hen.
Het bestuur streeft ernaar dit jaar weer jaarlagen met elkaar in contact te brengen door middel
van commissies. Daarnaast vindt het bestuur activiteiten zoals Diner Rouler goede
mogelijkheden om de verbinding tussen de leden te laten versterken. Daarom wil het bestuur
inzetten op activiteiten waar leden elkaar leren kennen. Vanwege de afnemende populariteit
van borrels zal dit niet in de vorm van een maandelijkse borrel zijn, maar op verschillende
momenten door het jaar heen. Het bestuur zal dit organiseren en er zal worden gekeken of
deze borrels publiek trekken. Daarop wordt dan gebaseerd hoeveel er dit jaar zullen zijn.

Het tweede niveau is universitair. Dit houdt in de verbinding met de andere studieverenigingen
die gekoppeld zijn aan de Radboud Universiteit. Het bestuur vindt onder andere het contact
met de broertjesverenigingen van ismus van groot belang. Voor meer verbroedering wil het
bestuur komend jaar het BMi-sporttoernooi terugbrengen en haar uiterste best doen ook het
BOW-ismus debat weer te laten plaatsvinden. Daarnaast zal er aankomend jaar ook
samengewerkt worden met BOW met betrekking tot een carrière evenement. Dit zal zijn in
plaats van het ismus Career Event. Dit is de ideale kans elkaars leden met elkaar kennis te
laten maken.

Buiten BiM zal er aankomend jaar ook worden samengewerkt met USA, de studievereniging
van Amerikanistiek. Samen met USA zal een Election Night georganiseerd worden in verband
met de verkiezingen in de Verenigde Staten in november.

Tenslotte is het derde niveau landelijk. Hiermee worden de andere studieverenigingen voor
politicologie in Nederland bedoeld. Net als onze broertjes zijn ook onze zusjes erg belangrijk
en daarom wil het bestuur hier komend jaar nauwer contact mee hebben dan in de afgelopen
jaren. Hierdoor zouden ismi kennis kunnen maken met meer politicologen door heel Nederland
en kunnen we samen meer bereiken. Aangezien het Platform voor Politicologen nog niet
geformeerd is, is er nog weinig bekend over de daadwerkelijke activiteiten die naast het
jaarlijks terugkerende PiP-congres georganiseerd gaan worden, maar dit zal gaan over zowel
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formele als informele activiteiten.
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Ledenbeleid 24/25

Eerstejaars

Een van de streefdoelen van het bestuur is ismus toegankelijker maken, en dit begint al bij
de eerstejaars. Het belangrijkste om dit te bereiken, is ismus laagdrempeliger te maken.
Aankomend jaar zal het eerstejaarsuurtje plaatsvinden, een uurtje aangesloten op een
eerstejaarsvak waarbij het bestuur de ismuskamer alleen zal openen voor eerstejaars. Dit
uurtje zal plaatsvinden in de eerste helft van de grote pauze op de maandag. Hierdoor hoopt
het bestuur de eerstejaars kennis te laten maken met de ismuskamer en dat ze hierdoor ook
vaker op de kamer zullen komen. Tijdens dit eerstejaarsuurtje zal er een kleine
pauzeactiviteit georganiseerd worden waarbij eerstejaars elkaar en de vereniging beter leren
kennen. Na de activiteit zal de kamer weer opengaan voor de gehele vereniging.

Tijdens de intro heeft het bestuur ismus volop gepromoot en het bestuur hoopt dat veel van
de nieuwe leden actief zullen worden. Om de eerstejaars makkelijker bij de vereniging te
houden zullen er in het eerste blok een aantal activiteiten georganiseerd worden die specifiek
gericht zijn op de eerstejaars. Het moet voor nieuwe ismi duidelijk zijn dat zij ook een plek
hebben binnen de vereniging. Het kennismakingsweekend is tijdens de intro volop
gepromoot en zat binnen de kortste keren vol. Het bestuur heeft veel zin in dit weekend en
kijkt uit de eerstejaars beter te leren kennen.

Tweedejaars

De tweedejaars ismi zijn vaak een betrokken en aanwezige groep die veel waarde hecht
aan elkaar en aan de vereniging. Het bestuur heeft als doel om een groep van de niet
actieve leden naar de vereniging te trekken en hen dit jaar actief lid te maken. Het bestuur
zal daarom activiteiten organiseren die de tweedejaars ismi trekken. Zo zal er bijvoorbeeld
specifiek een tweedejaars etentje worden georganiseerd. Door deze activiteiten te
organiseren hoopt het bestuur deze tweedejaars opnieuw te binden aan de vereniging.

Ouderejaars

Ouderejaars zijn zeer belangrijk voor ismus. Ze hebben immers kennis van de vereniging en
haar tradities. Deze groep is vaak trouw aan de vereniging en doordat ze al meerdere jaren
meelopen, zijn ze van toegevoegde waarde voor een vereniging van ismus. De groep geeft
een sterke fundering waar ismus op kan vertrouwen. Het bestuur zal net zoals vorig jaar
activiteiten organiseren die gericht zijn op de ouderejaars, zoals bijvoorbeeld een
ouderejaars etentje. Het bestuur zal haar best doen om zo veel mogelijk in contact te staan
met deze groep door hen zeker aan het begin van het jaar actief te benaderen.
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(Pre-)masterstudenten

Afgelopen jaar was de (pre-)mastercommissie een groot succes en hebben veel studenten
zich gebonden aan ismus. De voertaal Engels zal worden doorgezet aangezien dat ook de
voertaal in de opleiding van de (pre-)masterstudenten is en zo de drempel om actief te
worden bij ismus dan wat lager is. De (pre-)masteractiviteiten waren een succes en zullen
dus ook doorgezet worden. De collegepraatjes bij de (pre-)masterstudenten zullen worden
doorgevoerd. In kader van continuïteit zal het beleid rondom de (pre-)masterstudenten dus
net zoals vorig jaar worden doorgevoerd.
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Promotiebeleid 24/25

Collegepraatjes

Collegepraatjes worden dit jaar doorgezet om zo de minder betrokken (en potentiële) leden
alsnog te kunnen bereiken. Dit is een handige manier om leden updates over ismus te geven.
Daarnaast wordt ook door de docenten het contact met de vereniging als positief ervaren. De
praatjes zijn een nuttige bijdrage aan de relatie tussen ismus en de vakgroep. De praatjes
zullen elk blok plaatsvinden. Er zal voornamelijk worden gefocust op de eerste- en
tweedejaars aangezien de kans hier groter is om potentiële leden over te halen om lid van
ismus te worden. De voorzitter zal deze praatjes geven, maar zal zo vaak mogelijk een
tweede bestuurslid uitnodigen. Zo zal de commissaris externe betrekkingen een keer
meegaan om de leden te informeren over de membercard deals en zal de commissaris
interne betrekkingen het praatje over de commissies houden. In de collegepraatjes zal er dit
jaar uitgebreid bij de membercard deals worden stilgestaan.

Facebook

Het bestuur is van plan om het Facebook-account van ismus in gebruik te houden. Net zoals
afgelopen jaren zal de Instagrampagina aan het Facebook-account gekoppeld blijven. De
posts die via Instagram gedeeld worden zullen door de koppeling met Facebook daar
automatisch te zien zijn. Daarnaast zullen de vacatures en promotie posts die gedeeld worden
via LinkedIn ook gedeeld worden op Facebook.

Foto’s

Het bestuur is van plan dit jaar meer foto’s te maken bij activiteiten. Hierbij zal gebruikgemaakt
worden van zowel de grote als de kleine camera. Met name de kleine camera zal regelmatig
meegenomen worden naar activiteiten om deze met foto’s vast te leggen. Deze taak zal onder
de bestuursleden worden gerouleerd, maar het zal de hoofdtaak van de secretaris zijn om de
camera ook daadwerkelijk mee te nemen. De foto’s die genomen worden zullen via de site
gedeeld worden met de leden door middel van een link naar een Google Drive.

Instagram

Ook dit jaar zal Instagram het hoofdplatform voor promotie blijven. Alle georganiseerde
activiteiten zullen middels een post worden gepromoot, waarvoor een deadline van twee
weken van tevoren zal worden aangehouden. Grotere activiteiten zullen eerder van tevoren
worden aangekondigd, en deze promotie zal twee weken van tevoren worden herhaald. Aan
het begin van de maand zal er een activiteitenoverzicht van de aankomende activiteiten van
die maand ter promotie geplaatst worden. Deze post zal gepind worden zodat iedereen het
overzicht makkelijk bovenaan de pagina terug zal kunnen vinden.

De verhaal-functie zal worden gebruikt voor mededelingen, de promotie van partners en het
delen van overige informatie. Verder zal de “reels”-functie van Instagram ingezet worden voor
onder andere filmpjes van de Media- en Filmcommissie.
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LinkedIn

De afgelopen periode is de promotie via LinkedIn goed bevallen. Daarom zal het bestuur ook
komend jaar gebruikmaken van LinkedIn. Dit zal gedaan worden op twee manieren. Ten
eerste zullen hier grote formele evenementen, zoals MBF, NSM en het career event,
gepromoot worden. Daarnaast hebben bedrijven de mogelijkheid om vacatures te laten
plaatsen op LinkedIn. Dit zal gepaard gaan met de nodige acquisitie. De LinkedIn-pagina zal
beheerd worden door de commissaris externe betrekkingen.

E-mail

De ismail zal dit jaar grotendeels hetzelfde blijven als vorig jaar. Deze ismail zal in de eerste
week van iedere maand verstuurd worden, met daarin een overzicht van de activiteiten van die
maand, andere belangrijke ismus-gebeurtenissen en de promotie van de partners. Deze mail
wordt zowel in het Nederlands als in het Engels verzorgd.

Naast de ismail zal dit jaar ook de verjaardagsmail weer opgepakt worden, waarvan alle
actieve leden een felicitatie ontvangen op hun verjaardag namens het bestuur.

Beiden deze mails zullen worden verzorgd door de secretaris.

Persoonlijk contact

Vanzelfsprekend is het persoonlijke contact met de leden van groot belang voor hun binding
met de vereniging. Ook is in eerdere jaren gebleken dat mond-op-mond promotie erg lonend is
en het bestuur streeft er dan ook naar hier zoals in eerdere jaren gebruik van te maken.

De bestuursleden zullen op de ismuskamer een open houding hebben en alle leden hartelijk
verwelkomen en betrekken, waarmee het bestuur een gezellige sfeer hoopt te creëren en
daarmee de toegankelijkheid hoopt te vergroten. Hierbij hoopt het bestuur dat er goede
verbinding met de leden plaatsvindt.

Posters

Dit jaar wil het bestuur de grootschalige activiteiten promoten middels posters die in de
ismuskamer opgehangen zullen worden. Daarnaast zal het televisiescherm ook gebruikt
worden voor de promotie van activiteiten. De maandplanning zal net als afgelopen jaren op het
whiteboard geschreven worden voor een makkelijk overzicht.

Ook wil het bestuur vernieuwde posters ophangen die de membercard deals prominent
tentoonstellen om deze onder de aandacht te brengen bij de leden.

TV-schermen

Het bestuur wil ook dit jaar weer optimaal gebruikmaken van het televisiescherm op de gang.
Hier zullen activiteiten aangekondigd worden, membercard deals gepromoot worden en de
partners vertoond worden. Ook zullen de contactgegevens van de vertrouwenspersoon en in
overleg ook die van de vertrouwenscontactpersoon, zodra deze gekozen is, vertoond worden.
De slides zullen regelmatig geüpdatet worden om te zorgen dat ze actueel blijven.

Daarnaast wil het bestuur op het televisiescherm in de ismuskamer regelmatig fotoslides
vertonen van afgelopen activiteiten.

9



YouTube

Het bestuur wil dit jaar TELEVISMUS een comeback laten maken. Het YouTube-kanaal zal
gebruikt worden zodat de Media- en Filmcommissie aftermovies van de reis en andere grote
activiteiten hier kunnen delen. Daarnaast zal de Media- en Filmcommissie verdere creatieve
vrijheid hebben om meer creatieve ideeën te delen via TELEVISMUS.

Website

De ismus-website is, naast het Instagram account, een van de belangrijkste informatiepunten
van de vereniging. Naast dat het een informatiepunt is voor de leden, is dit ook waar de
partners en anderen derden informatie vandaan halen. Het is dan ook van groot belang dat de
website up-to-date blijft en goed onderhouden wordt.

Het bestuur wil dit jaar de activiteiten duidelijker op de site promoten, zeker voor de leden die
mogelijk niet het Instagram account volgen of bijhouden. Momenteel is het nog zoeken op de
site om het overzicht van de activiteiten te vinden, en daarom wil het bestuur deze bovenaan
de hoofdpagina plaatsen. Daarnaast wordt de website ook gebruikt voor het inschrijven voor
activiteiten en om de foto’s die bij deze activiteiten gemaakt worden te delen. Dit wordt gedaan
via een Google Drive link waar alle leden bij kunnen.

Daarnaast heeft het bestuur de intentie de website te voorzien van een pagina met daarop alle
merch van ismus waar deze items ook besteld kunnen worden. Zo hoopt het bestuur alle
overgebleven merch van de afgelopen jaren meer onder de aandacht te brengen en deze te
verkopen, ook de Heraut zal op deze pagina komen.

Tenslotte zullen de membercard deals op de website worden gepromoot en worden
bijgehouden.

WhatsApp

Het bestuur wil komend jaar, net als de voorgaande jaren, de groepsapp gebruiken voor
communicatie over activiteiten op korte termijn, bijvoorbeeld als hier een wijziging in is. Ook
zal er wekelijks een overzicht van de aankomende activiteiten in worden gedeeld in de vorm
van een weekappje. Deze WhatsApp berichten zullen zowel in het Nederlands als het Engels
gestuurd worden en worden vergezeld door een collage foto voor de visuele promotie, dit is
iets wat het afgelopen jaar immers erg positief bevallen is. De communicatie in de
WhatsApp-groep zal verzorgd worden door de secretaris.

Naast de algemene WhatsApp-groep waarin de mededelingen gedeeld worden, wil het
bestuur graag de WhatsApp-community die afgelopen jaar is opgericht behouden. Hierin staan
alle groepsapps voor de commissies, een groepsapp voor het commissieklassement en een
groepsapp voor informele communicatie.

Actieve leden zullen standaard in de community worden geplaatst, maar leden kunnen er zelf
voor kiezen of zij ook aan de informele groepsapp willen deelnemen. Natuurlijk zal er voor de
niet-actieve leden een mogelijkheid zijn om deel te nemen aan de informele groepsapp,
wanneer zij dit graag willen. De gedragsregels die opgesteld zijn voor binnen de community
zullen in stand gehouden worden. Deze regels zullen ervoor zorgen dat de community een
fijne plek is voor iedere ismi.
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Commissiebeleid

Dankzij de inzet van de leden is ismus een echte plek om samen te komen. Zonder leden
geen vereniging. Om de betrokkenheid te behouden, streeft het bestuur ernaar om elke week
waar mogelijk activiteiten te organiseren; zowel formele als informele waarbij er altijd
geprobeerd zal worden om hier een goede balans in te bewaren. Formele activiteiten kunnen
onder andere lezingen, debatten en excursies zijn, terwijl informele activiteiten, bijvoorbeeld
pub quizzes, feesten en sportactiviteiten kunnen omvatten.

Het bestuur zal verantwoordelijk zijn voor het organiseren van activiteiten van september tot
eind oktober. Begin oktober worden de commissies gevormd, waarna de nulmetingen en
eventuele gesprekken voor commissies plaatsvinden. De commissies krijgen vanaf midden
oktober activiteiten, met uitzondering van de commissie voor het kennismakingsweekend in
2024. Deze commissie werd al halverwege het jaar 2023-2024 opgericht en heeft voldoende
tijd gehad om een weekend te organiseren. Het bestuur streeft ernaar om in de maanden
waar mogelijk minimaal twee formele en drie informele activiteiten te realiseren.

Het commissieklassement wordt opnieuw ingevoerd voor het gehele jaar 2024/2025. Dit in
tegenstelling tot het afgelopen jaar waar er geprobeerd is om ieder blok een klein klassement
te organiseren. Dit heeft in de ogen van het bestuur niet naar verlangen gewerkt. Het bestuur
gelooft echter dat het commissieklassement sowieso iets is wat elk jaar zal doodbloeden.
Toch wil het bestuur het zo lang mogelijk uitrekken door tijdelijke opdrachten te introduceren
waarmee commissies bonuspunten kunnen verdienen. Verder blijft de basis van het
klassement dat commissies een lijst met opdrachten krijgen die punten opleveren wanneer
ze uitgevoerd worden. Sommige opdrachten kunnen binnen de commissie worden
uitgevoerd, terwijl andere opdrachten concurrentie tussen commissies vereisen. Hiermee wil
het bestuur niet alleen de interne cohesie binnen commissies verbeteren, maar ook de
interactie tussen commissies en de actieve leden bevorderen.

Het commissieklassement wordt bijgehouden binnen de WhatsApp-community. Ook zullen
tussenstanden maandelijks worden gedeeld om het zo lang mogelijk in leven te houden.
Door het klassement over het hele jaar te laten lopen, en door de eerder genoemde
bonusopdrachten, krijgen commissies continu de kans om voor de prijs te gaan. Het bestuur
hoopt dat dit ervoor zorgt dat het klassement langer door het jaar actief zal blijven.

Kortom, het bestuur van ismus zet zich in voor een dynamisch en divers
activiteitenprogramma en een leuke band tussen commissies, om zo een actieve en hechte
vereniging te blijven.

Er zijn verschillende veranderingen in de samenstelling van de commissies ten opzichte van
het vorig jaar, hieronder zullen deze worden toegelicht
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Dit jaar zal het bestuur officieel de ismus affairs commissie herinvoeren. Deze commissie zal
net als eerder de taak krijgen de commissaris externe betrekkingen bij te staan bij het career
event en te helpen bij het vergaren van nieuwe membercard deals.

Dit jaar zal de Welzijnscommissie net wat worden veranderd. De welzijnsweek zal namelijk
dit jaar niet worden gehouden, maar in plaats daarvan zal deze commissie kleine
(pauze)activiteiten organiseren verspreid over het jaar. Hiermee hoopt het bestuur de leden
even rust te laten nemen en de mentale gezondheid van leden te verbeteren.

Dit jaar zal de Mediacommissie veranderen in de Media- en filmcommissie. Deze commissie
zal dit jaar voornamelijk de taken van het editen van aftermovies van grote activiteiten op
zich nemen en daarnaast de ruimte hebben om andere dingen binnen media te doen zoals
podcasts en interviews. Dit zorgt hopelijk voor een duidelijker takenpakket binnen deze
commissie, zodat deze dit jaar meer media zal produceren.

De Sitcom, die vorig jaar verantwoordelijk was voor film watch parties, zal verdwijnen, zodat
andere commissies zoals de Sport- en Spelcommissie en de Borrel- en Activiteitencommissie
hier nieuwe mogelijkheden zullen krijgen. Dit biedt de mogelijkheid om dingen te doen zoals
het gezamenlijk kijken naar sportwedstrijden.

Ook zal de Borrel- en feestcommissie worden veranderd in de Borrel-activiteitencommissie,
omdat deze commissie zich meer zal gaan focussen op activiteiten die halve borrels zijn, zoals
pub quizzes, wijn/bier proeverijen enz.

Verder zal de Soepcom terugkomen op het menu van de vereniging in een nieuwe vorm. Er
zullen dit jaar vijf thematische gezonde en lekkere eetacties voor een klein bedrag
georganiseerd door deze commissie.

De commissie Toerismus zal samengaan met de Cultuurcommissie, zodat ze gezamenlijk
toeristische en culturele activiteiten zowel binnen als buiten Nijmegen kunnen organiseren. Dit
biedt een breder vaarwater voor de commissie qua activiteiten.

Ook zal er een ismusicalcommissie worden gevormd, die zich zal bezighouden met het
bedenken en casten van een nieuwe musical. Dit zal een korte musical zijn van ongeveer 45
minuten die zij aan het einde van het jaar opvoeren. Deze commissie biedt een creatief
platform voor leden die geïnteresseerd zijn in musicalproducties en stelt hen in staat om een
volledig productieproces te doorlopen.

Tot slot zal er een Vertrouwenscontactpersoon-kiescommissie worden opgericht. Deze
commissie zal verantwoordelijk zijn voor het kiezen van een vertrouwenscontactpersoon
binnen de vereniging, die de leden kan ondersteunen en adviseren bij vertrouwelijke zaken en
zorgen.

Met deze toevoegingen en aanpassingen hoopt het bestuur dat de diversiteit en kwaliteit van
ismus activiteiten verder wordt uitgebreid en de betrokkenheid van leden te versterken.
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Begeleiding en communicatie

Aan het begin van het jaar zal er een voorlichting worden georganiseerd, waarbij de
commissaris interne betrekkingen een uitleg zal geven over alle commissies binnen de
vereniging.

Na deze voorlichting zullen de inschrijvingen voor de commissies openen en kunnen leden
zich via Google Forms inschrijven. Deze inschrijvingen blijven tot het einde van september
open. Vervolgens zal de commissaris interne betrekkingen de commissies samenstellen.
Daarna zullen ten eerste waar nodig gesprekken worden gevoerd met leden als commissies
erg populair zijn, en opvolgend zullen er nulmetingen plaatsvinden, die begeleid zullen
worden door het begeleidend bestuurslid van de commissie. Tijdens deze nulmeting zal dit
jaar meer focus komen te liggen op de takenpakketten van de voorzitter, penningmeester en
secretaris zodat leden die eventueel niet bekend zijn met deze rollen een goed overwogen
keuze kunnen maken. Vooral de taak dat de voorzitter van elke commissie aanwezig wordt
geacht op ALV’s zal worden benadrukt aan het begin van het jaar.

Het streven is om alle nulmetingen voor oktober afgerond te hebben, zodat de commissies
direct aan de slag kunnen en zo snel mogelijk activiteiten kunnen organiseren.

De commissaris interne betrekkingen zal de meeste commissies begeleiden, op een aantal
uitzonderingen na. De PiP-commissie wordt door de voorzitter begeleid, omdat het
PiP-congres in samenwerking met het Platform voor Politicologen georganiseerd wordt en de
voorzitter hiervoor de afgevaardigde van ismus is.

Dit jaar zal de introductiecommissie door de secretaris worden begeleid, omdat die dit jaar
het SVM-lid is namens ismus en dus meer informatie en invloed heeft op de invulling van de
introductieweek.

De Soepcom zal ook onder leiding van de secretaris staan, de Welzijnscommissie zal vallen
onder de penningmeester, de ismusical, de PiP-commissie en de ismusband worden door de
voorzitter begeleid en ten slotte zal voor de Heraut en ismus affairs de commissaris externe
betrekkingen het contactpunt. Deze keuzes zijn gemaakt om ervoor te zorgen dat er strakker
op de ondersteuning van commissies kan worden gefocust en de intern ook genoeg tijd heeft
om de promotie dit jaar op zich te nemen. Ook zorgt dit ervoor dat de rest van het bestuur
ook dichter bij de leden zal staan.

Om overzicht over de financiën te garanderen binnen de grote commissies, neemt de
penningmeester deel aan de WhatsApp-groepen van de Groot-feestcommissie, de
Merchcommissie, de Meerdaagse excursiecommissie en de Reiscommissie, aangezien deze
commissies met grote bedragen werken.

De commissieleden zullen samen met de commissaris interne betrekkingen of een ander
begeleidend bestuurslid in een WhatsApp-groep zitten, zodat het bestuur op de hoogte blijft
van de vooruitgang, veranderingen en werkzaamheden van de commissies. Het
begeleidende bestuurslid leest alle notulen om op de hoogte te blijven van alle commissies
en om vroegtijdig in te kunnen grijpen als er beslissingen worden genomen die niet in lijn zijn
met de visie en het beleid van het bestuur. Daarom is het essentieel dat elke
commissievergadering genotuleerd wordt, zodat het bestuur deze kan inzien.

Halverwege en aan het einde van het jaar zullen evaluaties plaatsvinden tussen de
commissievoorzitters en het begeleidend bestuurslid, om te kijken of het goed gaat met de
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commissie. Bij aanvraag kunnen andere commissie leden ook op gesprek komen. Ook zal er
dit jaar een enquête worden gestuurd naar alle commissieleden om eventuele problemen op
te sporen en op te lossen; deze mag anoniem worden ingevuld om het zo laagdrempelig
mogelijk te maken.

Structuur van de commissies

Bij de nulmeting aan het begin van het jaar zal het bestuur extra aandacht besteden aan de
rolverdeling tijdens de nulmeting. Het bestuur haar doel is om leden de tijd en ruimte te
geven om de functies goed te bespreken en te verdelen, zodat iedereen in hun kracht kan
werken. Daarnaast zal de commissie tijdens deze een uitnodiging voor hun persoonlijke drive
ontvangen waar ook hun draaiboek in zal staan met alle informatie die voor de commissie
nodig is. Ook zullen de commissies wederom een eigen e-mailaccount voor externe
communicatie ontvangen. Alle commissieleden en het begeleidend bestuurslid zullen
toegang hebben tot de e-mail en communicatie, zodat deze door kan gaan als een lid uit valt.

Hieronder alle taken die commissieleden kunnen aannemen:

Voorzitter: De voorzitter leidt de vergaderingen en zorgt voor een gestructureerde voortgang
van de commissie activiteiten. Daarnaast houdt de voorzitter toezicht op de uitvoering van
alle taken en fungeert als het primaire contactpunt voor het begeleidend bestuurslid. De
voorzitter dient ook aanwezig te zijn bij alle ALV’s, of anders een vervanger vanuit de
commissie af te vaardigen.

Secretaris: De secretaris is verantwoordelijk voor het notuleren van de vergaderingen en het
delen van deze notulen via de Drive-map met het begeleidend bestuurslid. Hierdoor blijven
de notulen actueel en toegankelijk voor alle betrokkenen.

Penningmeester: De penningmeester beheert het budget en houdt de uitgaven bij. Deze rol
zorgt voor transparantie in de financiële zaken van de commissie en rapporteert regelmatig
aan het bestuur. Commissies waar geen geld in zal rondgaan, zullen geen penningmeester
aanstellen.

Algemeen commissielid: Ook zullen leden plaatsnemen als algemeen commissielid die
taken zullen volbrengen die de commissie nodig acht voor het optimaal volbrengen van haar
taak.
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Commissies

Borrel-Activiteitencommissie

Dit jaar ondergaat de Borrel- en Feestcommissie een ingrijpende verandering en wordt het de
Borrel-Activiteitencommissie. Deze nieuwe naam reflecteert een nieuwe focus op activiteiten
die aansluiten bij een gezellige borrel waardoor deze hopelijk meer bezocht zullen worden. Er
zullen diverse activiteiten georganiseerd worden, zoals pub quizzes, wijn- en bierproeverijen,
en andere informele activiteiten.

Het bestuur heeft deze aanpassing doorgevoerd om de commissie meer vrijheid te geven bij
het organiseren van een gevarieerd aanbod van activiteiten. Het doel is om een breder publiek
aan te trekken en de opkomst bij de “borrels” te verhogen.

Eendaagse excursiecommissie

De Eendaagse excursiecommissie organiseert driemaal per jaar een formele excursie in het
binnen- of het buitenland die relevant en interessant is voor de studie. Hierbij kan er in lijn
met voorgaande jaren gekeken worden naar een reis richting Brussel of Den Haag.

Het bestuur wil de samenwerking vanuit de commissie met het eerstejaars vak ‘Nederlandse
Politiek in Vergelijkend Perspectief' doorzetten. Ook heeft het bestuur de intentie om die dag
te combineren met een werkbezoek. Vanwege dit werkbezoek zal de commissaris externe
betrekkingen ook meer betrekking hebben op de commissie.

Groot Feestcommissie

De Groot Feestcommissie is verantwoordelijk voor het organiseren van vier grote
evenementen. Zij organiseren het open feest, het gala, een cantus en een activiteit naar
keuze. De commissie zal verantwoordelijk zijn voor de locaties, thema’s en decoratie van de
feesten. Deze vier grote feesten zijn verdeeld over het jaar. Het open feest zal plaatsvinden
in het najaar. De keuze activiteit vindt plaats in februari. De cantus zal plaatsvinden in april.
Het gala zal plaatsvinden aan het einde van het collegejaar.

Dit jaar zal er naast de 4 feesten die door de Groot Feestcommissie worden georganiseerd
nog een cantus georganiseerd worden door het bestuur.

Heraut

De Heraut is het lijfblad van de Nijmeegse politicoloog en is een commissie die onafhankelijk
van ismus bestaat. Toch heeft ismus een belangrijke rol in de samenstelling van de redactie
van de Heraut door middel van het openen van de inschrijvingen. Afgelopen jaar is de Heraut
voor het eerst in jaren weer fysiek uitgebracht. Op dit moment hebben er al meerdere leden
de intentie dit aankomend jaar door te willen zetten. De Heraut zal aankomend jaar weer
digitaal worden uitgebracht waarnaast er ook de mogelijkheid is om enkele fysieke kopieën
te laten drukken en neer te leggen op de ismuskamer zodat men het blad ook daar kan
lezen. Daarnaast krijgen leden het aankomende jaar de mogelijkheid de Heraut te kopen
tegen de drukkosten. Hierdoor hebben leden de mogelijkheid om een Heraut thuis te hebben
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Introductiecommissie

De Introductiecommissie zal in samenwerking met de SVM en het bestuur verantwoordelijk
zijn voor het programma van de introductieweek van volgend jaar. De inschrijvingen van
deze commissie zullen halverwege het jaar open gaan. De Introductiecommissie zal
begeleid worden door de secretaris, aangezien deze ook zetel neemt in de SVM en dat de
communicatie en samenwerking makkelijker maakt.

Na de Kies-ALV zal het kandidaatsbestuur ook betrokken worden en in overleg gaan met de
Introductiecommissie, aangezien zij acterend bestuur zullen zijn tijdens de introductieweek
en betrokken zullen zijn bij de georganiseerde activiteiten.

ismus affairs

Aankomend jaar zal ismus affairs terugkeren. Net als eerder is de taak van deze commissie
het ondersteunen van de commissaris externe betrekkingen bij het career event en met het
zoeken van membercard deals. Echter zullen er ook aanpassingen gedaan worden. In de
afgelopen jaren miste de commissie vaak ervaring met betrekking tot de taak van de
commissaris externe betrekkingen. Er zullen dus voor deze commissie geen inschrijvingen
open gaan, maar zal de commissie worden samengesteld door de commissaris externe
betrekkingen. Deze commissie zal bestaan uit oud-commissarissen externe betrekkingen en
andere oud-bestuurders die in hun jaar te maken gehad hebben met de functie van
commissaris externe betrekkingen. Hiervoor is gekozen omdat degenen die al eerder
verantwoordelijk zijn geweest voor bijvoorbeeld het career event, al weten waar de valkuilen
liggen bij het organiseren van een dergelijk evenement, waardoor ze specifiek kunnen
helpen bij deze mogelijke complicaties.

Om ervoor te zorgen dat de commissie niet te groot wordt is er gekozen voor een maximaal
aantal van vijf leden.

ismusband

De ismusband is verantwoordelijk voor het verzorgen van live muziek bij ismusactiviteiten.
Alhoewel de band vorig jaar lastig van start kwam zal er dit jaar weer volop geprobeerd
worden de band een actieve rol te geven. Dit jaar wil het bestuur de muzikale leden van
ismus weer een kans geven om binnen en voor de vereniging muziek te maken. Ook dit jaar
zullen er open inschrijvingen plaatsvinden, echter als er te veel aanmeldingen zijn, kunnen er
eventuele audities plaatsvinden. De leden zullen de kans hebben om meerdere malen
binnen het Lindenbergh te repeteren. Graag ziet het bestuur de ismus-band in volle glorie
optreden tijdens het ismus gala.

ismusicalcommissie
De ismusicalcommissie is een nieuwe commissie die dit jaar zal worden opgericht. Deze
commissie zal een korte musical, van ongeveer drie kwartier, organiseren en opvoeren. De
commissie zal een open commissie worden die voor het organiseren van de musical zal
zorgen. Zo zal de commissie zelf een script verzorgen, de muziek voor de musical
uitzoeken, zorgen voor het decor en zullen zij de kostuums regelen. Afhankelijk van de
hoeveelheid aanmeldingen voor de commissie zal er een splitsing gemaakt worden tussen
de leden die het willen organiseren en degenen die erin willen spelen. Na overleg met de
commissie zal er een open formulier online komen waarbij ismi zich kunnen inschrijven om
een rol te spelen in de musical. In totaal zullen er maximaal 15 plekken vrijkomen waar ismi
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zich voor kunnen inschrijven. In overleg met de commissie zullen er dan ismi gekozen
worden om in de musical te spelen.

Aan het einde van het jaar zal de ismusicalcommissie de musical opvoeren. Tickets zullen
tegen een lage prijs verkocht worden en zullen ook beschikbaar zijn voor niet-ismi.
Daarnaast zal de commissie de mogelijkheid hebben om tijdens de RAG-week een korte
opvoering te doen om geld op te halen voor het goede doel. Hier zal in overleg met de
commissie naar gekeken worden.

Kennismakingsweekendcommissie

De Kennismakingsweekendcommissie organiseert elk jaar het Kennismakingsweekend. Voor
het collegejaar 2025-2026 zal het bestuur proberen om voor begin oktober een
groepsaccommodatie te reserveren, zodat de commissie zich hier niet mee hoeft bezig te
houden. Halverwege het studiejaar openen de inschrijvingen voor de commissie, die dan
verantwoordelijk zal zijn voor het organiseren van het kennismakingsweekend voor het
volgende jaar. Op dit weekend zullen er eerstejaars meegaan die kennis moeten maken met
hun mede-eerstejaars, maar ook met het volgende, namelijk het XXVe, bestuur. Daarom zal
het XXVe bestuur verantwoordelijkheid dragen voor dit weekend, maar de commissaris
interne betrekkingen van 2024-2025 zal de commissie wel begeleiden.

Lezing- en debatcommissie

Deze commissie zal dit jaar wederom verantwoordelijk zijn voor interessante lezingen die
politicologisch relevant zijn. Ook streeft het bestuur voor herintroductie van het BOW-ismus
debat en zal de commissie gaan kijken naar andere debatten binnen en buiten de
vereniging. Het bestuur gaat ervan uit dat de commissie verschillende interessante en
relevante activiteiten weet te organiseren.

Media- en Filmcommissie

De Media- en Filmcommissie zal volgend jaar de taak hebben om TELEVISMUS, de
Youtube-pagina van ismus, weer nieuw leven in te blazen. Op deze pagina zal de commissie
aftermovies plaatsen van grote ismusactiviteiten; denk hierbij aan de reis, de meerdaagse
excursie en het gala. Daarnaast zal de commissie komend jaar samenwerken met de
Reiscommissie en de Meerdaagse excursiecommissie met betrekking tot het bekendmaken
van de locaties.

Tenslotte krijgt de commissie de optie om Discusmus, de podcast van ismus, weer op te
zetten of om interviews met mensen af te nemen. De keuze voor de verdere invulling ligt bij
de commissie.

Meerdaagse excursiecommissie

In februari organiseert de Meerdaagse excursiecommmissie een buitenlandse excursie van
enkele dagen. Deze vindt plaats in februari en deze reis zal bestaan uit een combinatie van
informele en formele activiteiten die in balans met elkaar vrij zullen worden gekozen door de
commissie.

Dit jaar is er wederom voor gekozen om geen vliegreis te maken. Dit heeft twee belangrijke
redenen. Ten eerste is het duurzamer om niet te vliegen met de meerdaagse reis en ten
tweede loopt de vereniging heel veel geld mis als er gevlogen wordt, vanwege lagere SOFv
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subsidie.

Merchcommissie

De Merchcommissie zal dit jaar wederom bestaan om merch te maken voor ismus. Dit jaar
zullen er vier verschillende merchandise worden uitgebracht. De eerste zal gemaakt en
uitgebracht worden door het bestuur en de andere drie zullen door de commissie worden
gemaakt. De commissie krijgt vrijheid in het ontwerpen van hun merch. Er wordt echter wel
rekening gehouden met de kosten van de merch, het seizoen en de kwaliteit.

PiP-commissie

De PiP-commissie is verantwoordelijk voor het organiseren van het jaarlijkse Politics in
Perspective Congres. Bij dit congres wordt er samengewerkt met alle politicologie
studieverenigingen van Nederland, bestaande uit: EOS, SPIL, Machiavelli en ismus. De
commissie zal bestaan uit acht leden, waarvan er twee van elke studievereniging komen. De
voorzitter zal deze commissie begeleiden aangezien de voorzitter door het Platform van
Politicologie al in contact staat met deze studieverenigingen. Dit jaar zal volgens de roulatie
het congres in Leiden plaatsvinden.

Reiscommissie

De Reiscommissie organiseert elk jaar een tiendaagse reis tijdens de meivakantie, waarbij
diverse steden en locaties worden bezocht. Ook dit jaar heeft het bestuur besloten om geen
vliegreis te maken. Dit besluit is genomen om te voorkomen dat een deel van de
SOFv-subsidie verloren gaat en omdat vliegen slecht is voor het klimaat. De commissie zal
de bestemming kiezen en alle activiteiten tijdens de reis plannen.

Soepcom

De Soepcom zal dit jaar vijf thematische, gezonde en lekkere lunches organiseren die voor
een klein bedrag door leden gekocht kunnen worden op de ismuskamer. Het bestuur wil
verspilling minimaliseren en zal daarom enkele dagen van tevoren een bestellijst beschikbaar
maken via een online en fysiek formulier. Leden die bestellen zijn gegarandeerd van een
maaltijd, maar er zullen altijd nog een paar extra maaltijden worden gemaakt, die gekocht
kunnen worden door ismi met spontane trek. Deze commissie heeft geen invloed op de al
bestaande eetacties die door het bestuur worden georganiseerd.

Sport- en spelcommissie

De Sport- en spelcommissie organiseert zes verschillende activiteiten dit jaar, dit kan een
spelletjesmiddag zijn of een sport toernooitje. Dit jaar zullen de helft van de activiteiten korte,
energieke activiteiten tijdens pauzes zijn. Deze pauze activiteiten zullen een stuk kleiner zijn
dan de grote sport en spel activiteiten. De commissie zorgt voor een afwisselend programma
aan sport en spel.

Toerismus

Volgend jaar zullen de Cultuurcommissie en Toerismus samengaan om activiteiten, zowel
binnen als buiten Nijmegen, te organiseren. Dit zullen formele activiteiten zijn, zoals musea en
theatervoorstellingen. Deze commissie heeft het doel om de cultuur van de stad en het land te
gaan bekijken, mee te maken en te begrijpen. De focus zal liggen op toeristisch en culturele
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activiteiten.

VCP-sollicitatiecommissie

Vorig jaar is er gestemd op het instellen van een vertrouwenscontactpersoon. Dit beleid plant
het bestuur dit jaar door te voeren door middel van het instellen van de commissie. Deze
Sollicitatiecommissie bestaat ten minste uit een bestuurslid, een RvA-lid, de
vertrouwenspersoon van ismus, een externe vertrouwenscontactpersoon en/of een oud
vertrouwenscontactpersoon van ismus. Deze commissie kan worden aangevuld met
maximaal 2 leden. Conform artikel 31 van het Huishoudelijke Regelement, zal de
Sollicitatiecommissie worden voorgedragen door het bestuur. Als de Sollicitatiecommissie
een simpele meerderheid op de Algemene Ledenvergadering haalt, zal deze worden
ingesteld.

Welzijnscommissie

Deze commissie gaat zich bezighouden met het organiseren van verschillende activiteiten die
erop gericht zijn om het welzijn van ismi onder de aandacht te brengen en te verbeteren.
Voorbeelden van activiteiten zijn workshops, seminars en teambuilding activiteiten. Deze
activiteiten leggen de focus op het welzijn van ismi. Een betere balans vinden tussen de studie
en het leven daarbuiten heeft een positief effect op het welzijn. Het doel van deze activiteiten
is niet alleen de activiteiten zelf, maar ook om het gesprek over dit onderwerp aan te gaan. De
Welzijnscommissie kan dus ook met het bestuur meedenken over hoe het bestuur het welzijn
in de kamer kan verbeteren. Het bestuur streeft naar ongeveer 4 a 5 activiteiten per jaar
ditmaal niet in een week maar verspreid over het jaar.

(Pre-)Mastercommissie

De (Pre-)Mastercommissie blijft dit jaar de brug vormen tussen (pre-)masterstudenten en de
vereniging door vier activiteiten te organiseren. Hiervan zullen minimaal twee formeel zijn. De
activiteiten richten zich op zowel pre-master als masterstudenten en worden in het Engels
gehouden om internationale studenten te betrekken.
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Toezicht/Adviesorganen

Kascontrolecommissie

De Kascontrolecommissie is verantwoordelijk voor het controleren van de penningmeester
en heeft een erg belangrijke en onmisbare taak binnen de vereniging. Zo zal de commissie
controleren of de boekhouding op orde is, de voorraad correct is geteld en of de kas klopt.
Deze commissie zal twee keer per jaar samenkomen om de financiële zaken van de
vereniging te controleren. De eerste keer zal halverwege het boekjaar van de
penningmeester plaatsvinden. De tweede keer vindt plaats aan het einde van het boekjaar.
Als alle financiële zaken aan het einde van het boekjaar op orde zijn zal de
Kascontrolecommissie het advies aan de Algemene Leden Vergadering geven om het
financieel jaarverslag goed te keuren.

Raad van Advies

De Raad van Advies (RvA) is een belangrijk adviesorgaan voor het bestuur. Zij zullen
klaarstaan om vragen van het bestuur te beantwoorden en hen van advies te voorzien.
Verder krijgt de RvA de mogelijkheid de ALV-stukken voorafgaand aan de ALV in te kunnen
zien er hier van tevoren al advies over uit te brengen voordat deze naar de leden worden
verzonden. Tot slot kan de RvA ook ongevraagd advies geven aan het bestuur.
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Samenwerkingsverbanden

Bij een veelzijdige studievereniging horen ook verbredende samenwerkingsverbanden. Dit jaar
zal hier extra aandacht aan gegeven worden, aangezien een van de speerpunten van het
beleidsplan verbinding is. Het bestuur is ervan overtuigd dat er veel geleerd kan worden van
de samenwerkingsverbanden en dat het verbreden hiervan nuttig is voor de vereniging. ismus
kent de volgende samenwerkingsverbanden: Platform voor Politicologen (PvP),
Samenwerkingsoverleg Faculteitsverenigingen (SOFv), Mengelmousse, Samenwerkende
Verenigingen Managementwetenschappen (SVM), Nederlandse Kring voor de Wetenschap
der Politiek (NKWP), International Association for Political Science Students (IAPSS), en het
alumninetwerk.

Platform voor Politicologen (PvP)

Het Platform voor Politicologen (PvP) is een samenwerkingsverband van alle
studieverenigingen politicologie in Nederland. Deel van de PvP zijn: EOS van de Vrije
Universiteit in Amsterdam, Machiavelli van de Universiteit van Amsterdam, SPIL van de
Universiteit Leiden en ismus. Iedere vereniging zal één bestuurslid aandragen om deel te
nemen aan het PvP, en dit jaar zal dat weer de voorzitter zijn. Door deel te nemen aan het PvP
komen de verschillende studieverenigingen in contact met elkaar en bestaat er de
mogelijkheid om gezamenlijke activiteiten te organiseren. De belangrijkste activiteit is het
PiP-congres, die volgens de roulatie dit jaar in Leiden zal plaatsvinden. Verder zal de PvP
proberen dit jaar extra activiteiten te organiseren om zo de nationale samenwerking te
vergroten.

SamenwerkingsOverleg Faculteitsverenigingen (SOFv)

Het Samenwerkings Overleg Faculteitsverenigingen (SOFv) is de koepel voor alle
studieverenigingen van de Radboud Universiteit. Het SOFv gaat in op de belangen van de
studieverenigingen en houdt hen op de hoogte van ontwikkelingen in de Universitaire
Studentenraad. Ook biedt het SOFv ondersteuning aan voor studentbestuurders door
informatiemomenten en cursussen aan te bieden. Door de banden met het SOFv is ismus in
staat om samen met andere studieverenigingen uit Nijmegen invloed uit te oefenen op het
beleid van de universiteit. Daarnaast zorgt het SOFv voor verbinding van de
studieverenigingen, aangezien het bestuur de mogelijkheid krijgt om ervaringen met andere
besturen binnen het SOFv te delen waardoor zij hiermee advies en ideeën kunnen uitwisselen.
Om het contact met andere besturen zo optimaal mogelijk te laten verlopen, is het bestuur van
plan om aankomend jaar iedere SOFv-ALV en veel activiteiten bij te wonen.
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Mengelmousse

Het samenwerkingsverband Mengelmousse bestaat uit de studieverenigingen: BOW, SPiN
studievereniging Den Geitenwollen Soc, ismus, Mundus, Mycelium, Postelein en Umoja. In het
kader van verbinding staat ismus welwillend tegenover het organiseren van de activiteiten
binnen dit samenwerkingsverband. Afgelopen jaren heeft deze samenwerking feesten
opgeleverd en zal dat dit jaar weer worden doorgevoerd. De commissaris interne betrekkingen
zal de organisatorische aard van het samenwerkingsverband namens ismus
vertegenwoordigen.

Samenwerkende Verenigingen der Managementwetenschappen (SVM)

De SVM is de koepelvereniging van de verenigingen gekoppeld aan de faculteit van de
managementwetenschappen. Dit zijn BOW, de ESV, ismus, Mundus en Synergy. De SVM
organiseert gezamenlijk activiteiten zoals de Management Madness feesten, en is
verantwoordelijk voor delen van de introductieweek. De SVM vertegenwoordigt ook de
belangen van de vijf verenigingen ten opzichte van de faculteit. Zij zullen één keer in de
twee weken vergaderen. Dit jaar zal de secretaris zetel nemen in de SVM. De rol van ismus
zal dit jaar die van voorzitter zijn.

Dit jaar wil het bestuur meer samenwerken binnen de SVM op het gebied van
duurzaamheid, door bijvoorbeeld een index te maken van feestversieringen die de
verenigingen al in bezit hebben voor themafeesten en deze te delen, en streeft het bestuur
naar meer verbinding binnen de SVM.

BiM

De onofficiële samenwerking tussen BOW, ismus en Mundus zal dit jaar volop doorgevoerd
worden. Door de overeenkomsten van ismus en haar broertjesverenigingen kan
samenwerking voor activiteiten makkelijk worden doorgevoerd. Naast de BiM-feesten zal er
voor het eerst een nieuwe sportactiviteit komen, namelijk het BMI-sporttoernooi. Hierdoor
hoopt het bestuur de banden van de besturen en de leden van de BiM te versterken.
Daarnaast heeft het bestuur de ambitie om het BOW-ismus debat terug te brengen.

De Nederlandse Kring voor de Wetenschap der Politicologie (NKWP)

De Nederlandse Kring voor de Wetenschap der Politicologie (NKWP) is de beroepsvereniging
voor politicologen. De NKWP organiseert verschillende activiteiten zoals het
politicologenetmaal waar verschillende politicologen hun onderzoek kunnen presenteren, de
uitreiking van prijzen van proefschriften of scripties en een symposia. Verder geeft de NKWP
ook het blad Acta Politica uit, een wetenschappelijk blad op het gebied van politicologie. Dit
blad is op de ismuskamer te vinden voor ismi om te lezen. Het NKWP is een belangrijke
partner van het PvP en het PiP-congres.

The international Association for Political Science Students (IAPSS)

The International Association for Political Science Students (IAPSS) is een platform voor
studenten politicologie en studenten die interesse hebben in politieke kwesties. IAPSS biedt
verschillende mogelijkheden voor deze studenten om zich te verdiepen in deze kwesties,
zoals: congressen, een platform voor publicaties van politicologische onderzoeken, steun voor
studenteninitiatieven en contact met experts. Verder biedt IAPSS een enorm netwerk en
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bronnen aan om gebruik van te maken. De bijdrage die hieraan verbonden is zal betaald
worden door ismus zodat ismi gratis lid kunnen worden. Het IAPSS lidmaatschap zal net zoals
voorgaande jaren gepromoot worden op het scherm.

Alumninetwerk

Alumni van de opleiding Politicologie kunnen zich aansluiten bij het Alumninetwerk. Het
alumninetwerk organiseert activiteiten voor alumni. Dit is een netwerk dat los staat van ismus
en het heeft een eigen (informeel) bestuur. De voorzitter van ismus zal contact hebben met dit
alumninetwerk en zal aanwezig zijn bij de vergaderingen. Het bestuur streeft er naar om dit
jaar minimaal één activiteit te organiseren met het alumninetwerk. Door deze activiteit te
organiseren streeft het bestuur voor meer verbinding tussen de leden en het alumninetwerk.
Deze activiteit zal daarom dus ook open zijn voor ismi en alumni.
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Acquisitie

De Heraut

Ondanks dat de Heraut een op zichzelf functionerend orgaan is, mag de vereniging één
pagina toevoegen om acquisitie te vergaren. Op deze pagina kan een bedrijf haar logo of een
bedrijfsprofiel plaatsen.

Hoofdpartners

Sinds afgelopen jaar hebben bedrijven de optie om hoofdpartner te worden van ismus.
Hierdoor kunnen bedrijven ervoor kiezen om nauwer verbonden te zijn met ismus dan de
overige partners. Afgelopen jaar hebben twee bedrijven ervoor gekozen om hoofdpartner te
worden voor collegejaar 2023/2024. Dit jaar is ervoor gekozen om het maximum aantal
hoofdpartners van drie te behouden. Hierbij wordt eerst gekeken naar behoud van de
hoofdpartners van het afgelopen jaar. Het is naar mening van het bestuur immers beter om
langere samenwerkingen aan te gaan, zoals ook conform het continuïteits streven van de
vereniging is.

Membercards

Het bestuur wil de membercard deals komend jaar actief promoten. Hier is reeds mee
begonnen door het verstrekken van flyers met daarop de deals aan de eerstejaarsstudenten
op de introductiemarkt. Hiervoor is gekozen om zo de nieuwe leden van de vereniging direct
kennis te laten maken met de deals. Daarnaast heeft het bestuur bij activiteiten op locaties
waar ook membercard deals gelden deze al duidelijk aangegeven gedurende deze activiteit
om zo ook de bekendheid van deze deals te verbeteren. Gedurende de introweek heeft het
bestuur gemerkt dat de nieuwe leden erg enthousiast waren over deze deals.

Naast de promotie die al gedaan is, zal het bestuur de membercard deals komend jaar ook
actief promoten via sociale media. Denk hierbij aan stories en een gepinde post op instagram.
Tenslotte zal er ook gepromoot worden aan de hand van een nieuwe poster in de ismuskamer.
Deze poster zal alle deals bevatten en zal prominent worden opgehangen in de kamer. Naast
deze promotiemogelijkheden zal het bestuur er ook naar streven om ieder collegepraatje de
membercarddeals te benoemen en uit te leggen. Dit met als doel de leden duidelijkheid te
verschaffen over waar, welke korting beschikbaar is.

Op dit moment is de commissaris externe betrekkingen op dit moment nog bezig met het
zoeken van nieuwe partijen die geïnteresseerd zijn in het aanbieden van een membercard
deal aan de leden van ismus. Hiervoor zal ook de hulp van de ismus affairs commissie
ingeschakeld worden. Wanneer er een verandering in het aanbod van de deals plaatsvindt, zal
deze met de leden gedeeld worden door middel van een Instagram post en/of story.
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Promotieposts

Het bestuur heeft ervoor gekozen om aankomend jaar bedrijven de mogelijkheid te bieden om
zichzelf te promoten via de instagram pagina van ismus. Voorheen was er enkel de
mogelijkheid voor bedrijven om dit te doen via Facebook, LinkedIn of de mail. Er is gekozen
om deze optie aan te bieden omdat de commissaris externe betrekkingen van mening is dat
het een nieuwe manier is om meer acquisitie te vergaren. De commissaris externe
betrekkingen is echter van mening dat de instagrampagina niet mag veranderen in een
reclamebord, daarom zal er een maximum aantal posts worden ingesteld. Dit zal aan het
begin van het jaar worden ingesteld op twee posts per maand.

Stamkroeg

Ook aankomend jaar zal Tappers fungeren als de stamkroeg van ismus. Hiertoe is besloten
omdat het bestuur, conform het speerpunt continuïteit, gelooft dat een goede langdurige
samenwerking op dit gebied goed is voor de vereniging en ten behoeve is van de leden.
Daarnaast biedt Tappers veel mogelijkheden voor het organiseren van activiteiten in de
verschillende vestigingen van het consortium. Zo is er bijvoorbeeld de mogelijkheid om
gesloten activiteiten te organiseren bij Ruig en is er de mogelijkheid om diners te organiseren
in Steven of Stadscafé Jan. Ook biedt Tappers naar de mening van het bestuur goede deals
voor zowel de membercard als gedurende activiteiten. Tenslotte is het contact tussen Tappers
en de commissaris externe betrekkingen gedurende de introductieweek en de periode die
daaraan vooraf ging goed verlopen. De commissaris externe betrekkingen heeft er vertrouwen
in dat dit ook gedurende de rest van het jaar zo zal zijn.

Vrienden van ismus

Twee jaar geleden heeft het bestuur besloten om vrienden van ismus €10,- per jaar te laten
betalen. Het gaat hier om nieuwe vrienden, mensen die eerder al vriend van ismus waren
hoeven dit, net als de voorafgaande jaren, niet te betalen. Dit jaar wordt dit beleid voortgezet.

Management Business Fair

Aankomend jaar zal ismus weer deel uitmaken van de organisatie van de Management
Business Fair. Dit zal gebeuren met alle andere studieverenigingen van de Faculteit der
Managementwetenschappen en Career Service. Er is besloten om het evenement komend
jaar terug te brengen naar de basis. Daarom zullen er minder bedrijven aanwezig zijn bij de
beurs. Hiertoe is besloten omdat het ten gunste is van de kwaliteit van de beurs en daarmee
de leden van de studieverenigingen van de Faculteit der Managementwetenschappen en dus
ook ismus. Er is afgelopen jaar gemerkt dat de gang in het Elinor Ostromgebouw gedurende
deze beurs te vol kwam te staan met stands, dit zorgde voor onoverzichtelijkheid.

Aangezien de afname van het aantal aanwezige bedrijven aankomend jaar gepaard zal gaan
met een mogelijke daling van de acquisitie, wordt er door de organiserende partijen nog
gezocht naar mogelijkheden om extra geld binnen te halen. Hierbij gaat het bijvoorbeeld om
sponsoring van bepaalde delen van de beurs om zo toch extra acquisitie te vergaren.

Daarnaast is het doel van alle partijen om aankomend jaar een diverser aanbod aan bedrijven
uit te nodigen. De reden hiervoor is dat er voor de studenten van alle opleidingen een goed en
divers aanbod moet zijn. Dit zal gebeuren door het onderverdelen van bedrijven in
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verschillende categorieën, aan deze categorieën zullen maximum aantallen worden toegekend
waardoor het aanbod breder zal worden. Dit zal volgens de organisatie leiden tot een beter
evenement voor de bezoekers omdat er door een breder aanbod beter kan worden ingespeeld
om de verschillende arbeidsmarktperspectieven die de leden van de verschillende
verenigingen hebben.

De Management Business Fair is normaliter verantwoordelijk voor een groot deel van de
acquisitie. Ondanks dat dit minder zal worden door de eerder genoemde maatregelen, zal het
evenement nog steeds veel acquisitie met zich meebrengen. Daarnaast is de MBF ook een
groot formeel evenement voor de hele faculteit en dus ook voor ismus waardoor het bestuur
zeer positief kijkt naar de aankomende editie.

NSM Skills Days

Aankomend jaar zullen de NSM Skills Days voor de derde keer plaatsvinden en ook dit jaar zal
ismus deelnemen. Dit evenement werd vorig jaar georganiseerd in samenwerking met Career
Service, Synergy, Mundus en BOW. Tot spijt van het bestuur heeft BOW ervoor gekozen dit
jaar niet deel te nemen, maar dat verandert niet veel aan de vorm van het evenement. Ook dit
jaar zal het evenement immers bestaan uit workshops die door bedrijven gegeven worden in
ruil voor acquisitie.

De NSM Skills Days zijn net als de MBF geen goede manier om zowel een formele activiteit te
organiseren als een mooie kans om acquisitie te verwerven. Deze keer is ervoor gekozen om
het aantal dagen terug te brengen naar twee omdat dit de beste mogelijkheid was voor alle
organiserende partijen.

Career Event

Het ICE zal aankomend jaar flink veranderen. Het bestuur heeft namelijk besloten om
aankomend jaar samen te werken met BOW op gebied van het carrière evenement. Hiertoe is
besloten omdat de arbeidsmarktperspectieven van bestuurskunde en politicologie dicht bij
elkaar liggen. Wanneer er toch besloten was twee losse evenementen te organiseren had dit,
naar mening van het bestuur, kunnen leiden tot ongewenste concurrentie. Daarnaast leidt de
samenwerking ook tot een mogelijkheid om de acquisitie die vergaard wordt vanuit dit
evenement te verhogen. Er zijn immers twee studierichtingen aanwezig die kunnen worden
getarget door een organisatie. Ondanks dat de dag aankomend jaar niet meer enkel gericht is
op politicologen zal het vak ook komend jaar nog gekoppeld zijn aan het vak ‘Politics, Ethics
and Practice’ van prof. dr. Marcel Wissenburg.

Ondanks dat het career event aankomend jaar samen zal worden georganiseerd met BOW,.
Zo zal de commissaris externe betrekkingen er net als vorig jaar naar streven om het
evenement te houden in het Eleonor Ostrom gebouw. Tenslotte is het naar mening van de
commissaris externe betrekkingen van belang een goede ‘Engelse track’ te hebben gedurende
het evenement. Dit zal de toegankelijkheid van het evenement immers in positieve zin
beïnvloeden.
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Overige Acquisitie

Aankomend jaar zal er gekeken worden naar nieuwe mogelijkheden met betrekking tot het
verwerven van acquisitie. Het bestuur wil er op inzetten om meer activiteiten te organiseren
die naast politicologische relevantie ook acquisitie met zich meebrengen. Denk hierbij
bijvoorbeeld aan een bedrijfsbezoek bij een organisatie tijdens een eendaagse excursie. Wel
blijft de activiteit ten allen tijde prioriteit hebben. Het regelen van bijvoorbeeld een dergelijk
bedrijfsbezoek zal daarom in samenspraak gaan met de commissie die verantwoordelijk is
voor de activiteit.

Daarnaast zal er aankomend jaar door de oprichting van de ismus affairs een commissie zijn,
die naast het helpen bij evenementen zoals het career event en de membercard deals, ook
kan bijdragen door het aandragen van mogelijke nieuwe partners en het bedenken van nieuwe
innovatieve ideeën om acquisitie te verwerven. De commissaris externe betrekkingen gelooft
dat de herinvoering van deze commissie in haar nieuwe vorm de vergaring van acquisitie door
ismus ten goede komt.
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Nawoord

Beste ismi,

Bedankt voor het lezen van dit beleidsplan. De leden zijn de levensader van ismus en jullie
betrokkenheid is wat ismus, ismus maakt. Wij zullen als bestuur proberen zo goed mogelijk
zorg te dragen voor onze prachtige vereniging. Hopelijk geeft dit beleidsplan een goed
beeld van onze visie. Natuurlijk zegt dit beleidsplan niks zonder de begroting, die jullie ook
toegestuurd is. Voor het beantwoorden van vragen of het ophelderen van onduidelijkheden
staan we jullie graag te woord bij de aankomende algemene leden vergadering.

Met vriendelijke groet,

Het XXIVe bestuur der studievereniging ismus,

Florine Oosterveer Voorzitter

Laury Linders Secretaris

Stijn Gijsbers Penningmeester

Lucas van Wesel Commissaris Externe Betrekkingen

Quinten Kusters Commissaris Interne Betrekkingen
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